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RM. 152.28.2020 
Bydgoszcz,  28 wrzesnia 2020 roku 

Szanowny Pan 
Marek Zagorski 
Minister Cyfryzacji 

Zgodnie  z  uchwat̂  nr  XXIX/681/20  Rady  Miasta  Bydgoszczy  zdnia  
23 wrzesnia 2020 roku w zal̂ czeniu przekazuj? petycj? z dnia 6 lipca 2020 r.  zlozon^ 
przez  Pana  Adama  Bryka  w  sprawie  podĵ cia  srodkow  zaradczych  wobec  
powszechnego zagrô ienia dla zdrowia mieszkancow  miasta wynikaĵ cego z narazenia 
na  oddzialywanie  zgodnego  z  nowymi  przepisami  prawa,  jednakze  nadmiemego  
nat?zenia  promieniowania  elektromagnetycznego  wobec  mozliwo ĉi  kompensacji  
biologicznej  organizmu czlowieka. 

Uprzejmie  prosz? o  podĵ cie  stosownych  dzialan  przewidzianych  przepisami  
prawa oraz poinformowanie  Wnioskodawcy  oraz Rady Miasta Bydgoszczy o  sposobie  
rozpoznania petycji. 

Zpowazaniem 

Do  wiadotoo ĉi:  
1. PanXdamBryk 
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w 

UCHWALA NR XXIX/681/20 
RADY MIASTA BYDGOSZCZY 

z dnia 23 wrzesnia 2020 r. 

sprawie przekazania petycji z dnia 3 lipca 2020 r. zgodnie z wlasciwosci^ (RM.152.28.2020) 

Na podstawie art. 18 b ust. 1 ustawy zdnia 8 marca 1990r. o samorz^dzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. 
poz. 713), art. 6 § 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870) 

uchwala si^, co nast^puje: 

§ 1. Przekazuje si^ do rozpatrzenia wedtug wlasciwosci Ministrowi Cyfryzacji petycji w sprawie podj^cia 
srodkow zaradczych wobec powszechnego zagrozenia dla zdrowia mieszkancow miasta wynikajqcego 
z narazenia na oddzialywanie zgodnego z nowymi przepisami prawa, jednakze nadmiemego nat^zenia 
promieniowania elektromagnetycznego wobec mozliwosci kompensacji biologicznej organizmu czlowieka. 

§ 2. Powierza si^ wykonanie niniejszej uchwaly Przewodnicz^cej Rady Miasta Bydgoszczy, zobowi^zuj^c 
jednoczesnie do zawiadomienia wnoszqcego o sposobie zalatwienia petycji przez Rad?. 

§ 3. Uchwala wchodzi w zycie z dniem podj^cia. 

PrZewod îL^z^ca Rady Miasta 

lonika Matows^a - G»dczynska 
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Uzasadnienie 

W dniu lOlipca 2020 r. do Rady Miasta Bydgoszczy wptyn^la petycja w sprawie podj?cia srodkow 
zaradczych wobec powszechnego zagrozenia dla zdrowia mieszkancow miasta wynikaj^cego z narazenia na 
oddzialywanie zgodnego z nowymi przepisami prawa, jednakze nadmiemego nat^zenia promieniowania 
elektromagnetycznego wobec mozliwosci kompensacji biologicznej organizmu czlowieka (petycja zostala 
zarejestrowana pod numerem RM. 152.28.2020). 

Niniejsza petycja zostala przekazana Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji w celu rozpoznania. 

Komisja po zapoznaniu si? z tresci^ petycji stwierdza, co nast^puje. 

Kwestie poruszone w petycji odnosz^ si? do przepisow prawa powszechnie obowi^uj^cego, a nie prawa 

miejscowego. Rada Miasta Bydgoszczy nie jest organem wiasciwym do jej rozpoznania. 

Ze wzgl?du na tematyk? poruszon^ w petycji nalezy j ^ przekazac Ministrowi Cyfryzacji. 

Podj^cie uchwaly nie wywoluje skutkow finansowych dla budzetu Miasta. 
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Adam Bryk 
ul.  Prochowa  15/2;  
31-532 Krakow 

URZAD MIASTA BYDGOSZCZY 
<3d5  Miastv  Bvdsoszczy  

data 

podois 

Krakow, dnia 03.07.2020  r.  

PRZEWODNICZ4CY 
i  RADNI  
RADY MIASTA B Y D G O S Z C Z Y 

ul. Jezuicka 1 
85-105 B Y D G O S Z C Z 

dotyczy:  staran o podj^cie srodkow zaradczych  wobec  powszechnego zagrozenia  dia zdrowia 
mieszkancow  miasta wynikaj^cego z narazenia na oddziatywanie zgodnego z nowymi  prze-
pisami prawa, jednakze  nadmiemego  nat^zenia  promieniowania  elektromagnetycznego  
wobec mozliwosci kompensacji biologicznej organizmu cziowieka 

PETYCJA 

Ze wzgl?du na dobro wlasne,  Wasze i dobro spoieczne, korzystajqc z formuly listu 
otwartego  pragn? przypomniec,  czy tez poinformowac Szanownych  Panstwa, ze juz w grud-
niu  2018 roku w „THE LANCET" opublikowane zostaio  bardzo  powazne  ostrzezenie przed 
fatalnymi dla ludzi zdrowotnymi konsekwencjami nieprawidtowo wybranego  kierunku roz-
woju cywilizacyjnego, polegaj^cego  na nadmiemym rozwoju mocy transmisji  bezprzewo-
dowych - tresc artykuhi ,J'lanetary  electromagnetic  pollution:  it is time  to assess  its  impact"  
- przedkladam  w zal^czeniu.  

Osmielam si§ na pr6b§ wyrwania Szanownych  Panstwa ze swiatow onirycznych 
i  przjwiedzenia do istniej^cej tragicznej rzeczywistosci poniewaz  przepuszczam, ze nie  ogra-
niczaliscie swoich planow na przyszlosc  (podobnie jak nizej podpisany)  do  zagwarantowania  
sobie i swoim najblizszym tylko i wylqcznie najlepszej opieki medycznej  (onkologicznej  
i  neurologicznej -  w szczegolnosci),  a tym czasem zostalismy wyeksponowani  na  dzialanie  
patogenu,  przed ktorym nigdzie nie mozna  si? schowac, oddziahij^cym na nas  przez ca}^ dob? 
i  maj^cym zdolnosc  do spowodowania  zachorowan  na choroby nowotworowe i  zaburzenia  
neurologiczne  w zakresie do  89 % narazonej populacji. 

Ponad wszelk^ wqtpliwosc w badaniach  naukowych (w tym rowniez w  badaniach  
eksperymentalnych)  udowodnione  zostaio,  ze nie jonizuj^ce i nie powoduj^ce efektu termi-
cznego promieniowanie elektromagnetyczne,  jakie mi?dzy innymi znajduje zastosowanie 
w technologii 5G, wplywa na metabolizm osrodkowego  ukladu nerwowego, wywohije 
zmiany czynnosciowe,  a takze strukturalne  w mozgu narazonych  organizmow  i jest  szczegol-
nie niebezpieczne dla dzieci i osob mlodych (w wieku rozwojowym). Promieniowanie 
elektromagnetyczne  wywotuje w komorkach organizmu przewlekly stres oksydacyjny, 
wiod^cy z kolei do uszkodzen  DNA i w konsekwencji do wzrostu zachorowan  na choroby 
nowotworowe. 

Aby  zobrazowac  skal? wzrostu zagrozen  ze  strony promieniowania  elektromagnetycz
nego nalezy zaznaczyc, ze tak zwane „normy" wzrosly  100 razy. Obowi^zuj^ce  ograniczenie  
promieniowania elektromagnetycznego  do mocy nie przekraczaj^cej  0,1 W/1 m^ zostaio 
zmienione  na  10 W/1  m^, a na przykiad kuchenki mikrofalowe, w otoczeniu ktorych 
stwierdzano  przekroczenia  promieniowania powyzej  1,1 W/ m^  ze wzgl^du potrzeby  ochrony  
zdrowia uzytkownikow nie byly dopuszczane do sprzedazy, przy czym kuchenek  takich nikt 
nie uzywa nieustannie  przez cal^ dob? -  a jest to 9 razy mniejsza moc, niz ta  jak^  dopuszczo-
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no dla nas  przez 24 godziny na dob^. Wiedzie to wprost do stwierdzenia,  ze  uregulowania  
szkodliwe dla ludzi i uregulowania  zbrodnicze nie zashiguj^ na miano prawa,  ale na  miano 
bezprawia. 

Poniewaz  244 naukowcow z 41 krajow swiata w zwi^zku z wynikami swoich badan, 
dowodz^cych jednoznacznie  szkodliwosci dla zdrowia promieniowania  elektromagnetycz
nego, wspolnie wyst^pilo w sprawie koniecznosci  natychmiastowej redukcji emisji tegoz 
promieniowania do Swiatowej Organizacji Zdrowia i do Organizacji Narodow Zjednoczo-
nych  z istotnym wyprzedzeniem  obecnie  podj^tych szkodliwych decyzji oznacza to,  ze 
organizacje  te nie wypelniaj^ elementamych  fiinkcji, do ktorych zostaly powolane,  a nasi 
rzqdz^cy (w dobie kiedy zupelnie przestalo  bye istotnym jakiej rangi ekspert si? wypowiada, 
ale tylko i wyl^cznie to, kto go oplaca) -  rz^dz^cy ci,  nie tylko nie  ŝ  w stanie  zagwaranto-
wac bezpieczeristwa  zdrowotnego nam (swoim wyborcom),  ale nawet  sobie i swoim najbliz-
szym. 

Naukowcy dla potrzeb  dzieci rekomendowali caikowite odst^pienie  od uzytkowania 
technologii bezprzewodowych  i opieranie  si? o mozliwosci transmisji jakie udost?pnia  bez-
pieczne dla zdrowia organizmow w wieku rozwojowym tradycyjne okablowanie. Wydaje 
si? wi?c, ze koniecznym jest rezygnacja  z niebezpiecznego eksperymentu  medycznego  
na spoleczenstwie  i powrot do bezpiecznych  norm promieniowania  elektromagnetycznego,  
inwestycja w rozwoj technologii swiatiowodowych dla potrzeb  szybkiej i bezpiecznej  trans
misji danych i ewentualne  dopuszczenie w obiektach budowlanych lokalnych routerow 
bezprzewodowych  o  niskich mocach -  do uzytku dla osob doroslych. 

Szkodliwych fal elektromagnetycznych  nie czujemy, gdyz (co jest  oczywiste) nasze 
zmysly  zdolne  do rejestrowania promieniowania elektromagnetycznego  wyt^cznie z  zakre-
su swiatla widzialnego 

Ze wzgl?du na istniej^ce (umykaj^ce naszym zmystom) tragiczne  okolicznosci, ktore 
nie wyraz^ si? niczym szczegolnym  dzis,  czy jutro,  ale zaczn^  bye widoczne we  wzroscie  
zachorowan  i smierci za kilkanascie miesi?cy  i wyraz^ si? hekatomb^  za kilka lat,  bardzo 
prosz? Was Radnych o wyczerpanie  swoich wszelkich kompetencji, a ponadto  uczynienie  
wszystkiego,  co w Waszej mocy, aby uchronic  siebie,  swoich bliskich i mieszkancow  miasta,  
przed nowymi bezprecedensowymi  zagrozeniami  zdrowotnymi, jakie sprowadzili na  wszys-
tkich nieodpowiedzialni, a rz^dz^cy ponad nami. 

Zal.:  1 na 5 ark.- tylko  Adresat  
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